
Zdpisnica

z riadneho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva obce Koladkov, konan6ho dia lg. septembra 2014
o 17.00 hod. na Obecnom tirade v Koladkove.

Pritomni: J6n Horans\f
Peter i,olditk
Judita Zamiikovi
Mr{ria Relbvsk6
Jozef Zold,6k

Ing. Martin Dziak
Mgr. Anna Bamovskd, kontrol6rka
Veronika Zamlikov 6, zapisovatelka
Mgr. Gabriela Zami5kov6, irdtovnidka

ostatni pritomni: Mgr. veronika Henischov6,Ing. Frantisek vildek, LldiaVildekov6

Program:

1. Otvorenie

? Urdenie zapisovatela a overovatefov z6pisnice3. Kontrola plnenia uznesenia
4. N6vrh zmeny rozpodtu
5. Cenov6ponuky
6. Ndvrh uznesenia
7. Zdver

K bodu 1/
Rokovanie obecn6ho zastupitelbtva otvoril a viedol starosta obce J6n Horansky, ktory v rivode privitalpritomnych a konstatoval,-ie.oodet poslancov je Ses{ obecn6 zastupitelttvo v K.oladtovele uzn65aniaschopn6' Zdrovei oboznrimii pritornnlich porlur"ou s n6vrhom programu rokovania, ktory im boldorudenf v pozv6nke na zasadnutie obecn8ho ,urtupii"ittuu.-Kontrol6rka obce uviedla, Le v z,vere
:;:il:l3rtfff SfiTHch. 

poslancov informovat' r.,iri.ror,i's poZiadavko,, o kortrole'vyridtovania
Hlasovanie o predloZenom nSvrhu programu zasadnutiaobecndho zastupitel,stva:

ZA: boli v5etci pritomni poslanci

O c Z s c hv a I uj e pr o gram z as adnut i a O b e cn d h o z as tup i te lb tv a

K bodu 2/
V tomto bode boli urdenf overovatelia a zapisovatel, z6pisnice:1. JozefZolditk

2. Peter L,old6k
Za zapisovatelku urdil Veroniku Zami5kovf.

ZAz boli vsetci pritomni poslanci

ocZ schvaluje overovatetov zdpisnice: Jozefa zorddka a petra zordtika



K bodu 3/
Starosta obce v tomto bode uviedol k riprave potoka pri d. d. 177, Le obaja susedia momentiilne nie sridoma' P. J. Zold,& reagoval otiulkou, di musia'byt' prfiomni, ked' ide omajetok obce aanijednemu zo susedov obec do nidoho nevstupuje. P. M.-Dziak uri"iof z. ra. 

" 
aizil potoka asi 30 mpridom je treba upravi! ajAopec. Bude potrlbnych asi 300 ks kociek o rozmere 50x50x10 cm a asi 60

ks kociek o roznere 25x50x1Ocm aLe ifipotrebn6 cenov6 ponuky na bet6nov6 kocky. p. M. Relbvski
uviedla, Le treba osadit' ai zi,},radlie vedl'a cesty..Poslanci reagovali, Le Liadost o zftbradlia je potrebnd
zaslaf Spr6ve aidrLbe ciest PSK. Starosta obce dal prftomn;iri poslancom hlasovat' za obidva n6vrhy:

ZAz boli v5etci pritomnf poslanci

ocZ schvaluje podanie Ziadosti na Sprcitvu a ildrZbu ciest Preiovslaiho samosprdvneho lwaja
o osadenie zdbradli.
OcZ schvafuje zistenie cenovych ponilk betdnovych kociek

K bodu 4/
V tomto bode kontrol6rka obce uviedla, Le na. predchddzajricom zasadnuti boli nrimietky najm[k osobnfm priplatkom a odmen6m. Slova sa ujaia ridtovniSka obce, ktor6 uviedla, Ze moZno saposlancom zd| thto polozka privysok6, nakolko i r. 2012 bola vo qfske 2700 €.No v tom dase obec
nemala upratovadku a ri6tovnidka bola na materskej dovolenke. Zastupujrici ridtovnik bol plateny nazhklade faktfir. P. M. Dziak prepodftal, kol1<t tdto polozk u uy"iaaru mesadne na jedn6ho
zamestnanca, nado optit' reagovala ridtovnidka obce, Le ak zamestnanec md podas mesiaca dovolenku
alebo paragraf, automaticky je kr6ten;f aj osobny prfplatok.
P' Ivl' Relbvsk6 poloZila oti-r:ktt starostovi obce, di ii zamestnanci zaslfiLiaosobn6 priplatky. Starostauviedol, ze dasto robia-po vederoch aprdceje st6le viac. Poslankyia M. Relbvsk6 konstatovala, Zepoktal' sa osobn6 priplatky nezvy5ovali a pr6ce len pribrida a pribirda, tak je za uvedenri vli5ku
osobnych priplatkov uvedenlfch v riadku 1 g.

Kontrol6rka obce uviedla, Le na predchSdzajircom zasadnuti obecndho zastupitel,stva poslancipoZadovali ,,tozbif" niektor6 poloZky z n6vrhu 
-zmeny 

rozpodtu, aby mali prehlhd do sa uhr6dzalo,
Pt"iori:.potrebn6 upravovat'jednotlivd poloZky iorpoit . pri faktrirath, ktor6 sri uhr6dzan6p' J' Zoldilkovi uviedla, Ze dostala mailom podanie, ze p. l. Zolddk jeposlancom aziroveivykon6va
pr6ce pre obec. Podl'a ristavn6ho zdkona357/2004 oo.h.un" vere;neho zit$muvdl6nku 4 ods.2 jeuveden6: verejnlf funkcion6r sa musi pri qikone svojej funkc{e zdrLat"us.tk6ho, do m6Ze byt'v rozpore s tymto ristavnfm z6konom. Pltala som sa aj ridtovnfdky , na zilklade akej dohody di zmluvyto takto funguje apytam sa aj pSna starostu aupozoriujem,Le toto podanie je podan6 na okresnomriaditel'stve policajndho.zboru v Starej I3ubovni.-starosti obte konltatorur, z"'p.T-[onaupracuje naZivnost'' P' M. RelbvskS. p.oloZila otinku p. J. Zoldikovi, di m6 neja\i sripis prdc, ,"dil.T. Z;ld;;
srihlasne priklfvol a uviedol, ze sripis pr6c je pri kazdej jeho faktrire.
Poslanec M' Dziak uviedol, Ze poslanec nesmie byt'iamestnancom obce. Do diskusie vsttpil starosta
obce, ktory uviedol, Ze nebudeme to rozoberat' teiaz, ale p. kontrol6rka nds o tom bude na najbliZ5om
zasadnuti obecn6ho zastupitel,stva informovat,
Poslanec J' Zoldikuviedol, Le zasvoju pr6cu sa nehanbf azadarmo nevzalnid. Ako poslanci sedfme
l'rs?:1.tkv-aneurobili sme nid. Na to reagoval poslanec M. Dziak, Ze nesrihlasi svyjadrenimI'zoldhka' Poslanci vo volebnom obdobi 10rc-ioru sa snaZia okrem in6ho setrif finandndprostriedky' obec doposial' e5te nemala k dispozicii taky obnos finandnlich p.ost i"dkor, ako v tomtovolebnom obdobi.
Starosta obce nakoniec vyzval pritomnych poslancov k hlasovaniu zandvrh :7;neny rozpodtu:

ZAz M. Relbvslai, J.Lotd6k
J. Zami5kov6

PROTI: P. ZoIdik ZDRLALSA: M. Dziak

OcZ schvaluje rozpoitovd opatrenia i. I na zmenu rozpoitu

K bodu 5/
Poslanec M' Dziak predniesol pritomnfm.poslancom- cenov6 ponuky na okn6 do Materskej ikoly.oslovil aj pol'skir firmu, a doposial'mu pri5lo spolu piif ponrik: pol'skd firm a,l<tor6nern6 v cene dovozmd ponuku vprepodte na 4660 €, firma Slora, s. i. o. s 192'e, firma pavla Kaletu vcene 5 g00 €



a firma MIW v cene 3 886 €, a uviedol, Ze posledn6 ponuka je najvjhodnejsia. O slovo po1iadal
p. Ing. F. Vildek, ktory uviedol, Ze poslanec M. Dziak dital cenov6 ponrty a v nlektorlpch.le
6 - komoroqf profil okien v inej 5 - komorovy a je vel mi odv6Zne tvrdenie, Ze najvjhodnejsia ponukyje t5 alebo t6. Ak by.bola fd-ily- kritdriom cenq tak je na mieste tvrdenie, zJ ponuka-s najniZ5ou
cenou je najvfhodnej5ia. Dalej k okn6m, k procesu zabezpedovania, di bol niekym poveriny na
zistenie cenovych ponrik a 6i boli adresovan6 na obec, nu8o ."ugorul poslanec M. Dziak, Ze Oot
poverenf obecnym zastupitefstvom na predchidzajtcom zasadr,rii ob""n6ho zastupitel,stva. Opiit'
reagoval p. Vildek, Ze musia byt'adresovand obci, taktiei,pri verejnom obstaravani kriieria musia iyt'
j-asne, ob6lky zapedatend aoznalend atd. Zdkon ore.".jnom o6starSvani je zloLity, preto by bjo
d9!rd s niehim sa poradit'. Ak m6Zem poradit' napr. p. V. Gladi5 s tymto pracuje, alebo ak mite
niekoho aj in6ho, bolo by dobr6 ho oslovif.
Starosta obce pod'akoval p. F. Vildekovi za upozornenie.
Poslanci kon5tatovali, Ze prioritou je, aby MaterskS Skola v Koladkove nebola zafrorenl. O slovo
poLiadala p' V. Henischov5, di sa nedS aj z fondov Eur6pskej irnie ziskat' nejakd peniaze cez r6zne
projekty. Aby sa detbm nevzalten priestor, kto4i majir, ale uvaZovat', ako ho rozsirit'.
Poslankyfia M. Relbvskd preditala Ziadost' ZS s MS a uviedla, aby o nov6 cenov6 ponuky na okn6,
skrinky, podlahu, sadrokart6novir priedku a lavidky pohiadala obec. Starosta daf za tento n6vrh
hlasovat':

ZA: boli v5etci pritomni poslanci

OcZ schvafuie vypracovqnie novych cenovych ponrtk na oknd, skrinky, podlahu, sadrokart1novti
prieiku a laviiky obcou

Na konci tohto bodu starosta obce informoval pritomnlich poslancov o podanej Ziadosti na
enviroment6lny fond na zateplenie budovy 23. Liadost je na 230 OOO C, aj ked, enviromentilny fond
poskytuje 200 000 €. Spoluridasf obge je 5 %. Kontrol6rka obce poZadouulu info.rn6ciu, di obec m6
aktu6lnu sumu v5ethfch n6kladov. Dalej uviedla, Ze k Ziadosti je potrebny energeticlqf audit, ktorlf
obec m6 kdispozicii, no je 2r.2010, kdg 

-sir 
n6klady vydislen6 kuvedendmu oUOoUir. Ak maji

poslanci Ziadosf odsthlasit', informdcie o n6kladoch musia byt' ukt 6lrr".
Poslanec M. Dziak sa pytal, predo obec pod6va Ziadost' pre Skolu? Ked'sa menila strecha, Skola si to
rieSila sama. Starosta uviedol, Le preto, lebo obec je zriadbvatelbm. O slovo poZiadala p. V.
Henischov6auviedla, Lemo2nobysamalaobeczamysiiet',ei3etotoprioritou.Aksanapr.tfiofozva
opakuje kald! rok, tak sa d6 poZiadaf aj nad'al5i rok.
Poslanec M. Dziak znovapodotkol, Ze inform6cie majri byt'na IOO % a hlavne aktu6lne. Starosta obce
uviedol, Le ide len o-Ziadost', ktoru je treba doplnit'. Poslankyfia M. Relbvsk6 uviedla, Ze by bola
Skoda prist' o takyto obnos finandnich prostriedkov. O slovo piZiudutp. F. Vildek a kon5tatoval-, Le ak
aZ na dne5nom stretnuti obecn6 zastupitel'stvo dostalo inform6ciu o podanej Ziadosti, je to dost, velk6
suma na rychle rozhodnutie. Poslankyf,a M.-Relbvsk6 sa pytala, di ide iba o braouu-Z6kladnej Skoly,
kedy starosta uviedol, Ze ide o Zhkladnt Skolu spolu s teloivierou a n6sledne dal hlasovaf za to, di m6
obec pokradovat' v doplneni a podani ziadosti na Enviroment6lny fond:

ZAz 0 PROTI:0 ZDFILAL SA: v5etci pritomni poslanci

Kontrol6rka obce nakoniec poiiadala o slovo, aby pritomnlich poslancov informovala o tom, Ze na
zilklade poLiadavky obecn6ho zastupitel'stva o kontrole vyfidtovania stravndho v Skolskej jed6lni
doposial' tirto kontrolu nevykonala, nakolko y9g,ig" Skolskej jed6lne je pr6ce neschopn6 (ptri;."Ak jej
bude ozn6meny koniec PN, pride hned'nasledujirci dei na koritrolu.

K bodu 6/
V tomto- bode bol preditanit nSvrh uzneseni, za ktoqf dal starosta obce prftomn;y'm poslancom
hlasovaf:

ZA: boli v5etci pritomni poslanci

OcZ schvafuje ndvrh uznesenf

K bodu 7/
Y zbvere starosta obce pod'akoval v5etlqim pritomn;fm poslancom za ridast' a rokovanie Obecn6ho
zastupitel'stva ukondil.



Zapisovatel'ka: -) - \, I

v e) o n i ko Z a m i s kov (i ./ k'l-tl!l?> " I


